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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:682 Permitteringsstöd

Tillväxtverket har beviljat runt 30 miljarder kronor i permitteringsstöd. Totalt 
förväntar man sig att företagen kommer att få cirka 95 miljarder kronor. 

Från Vänsterpartiet har vi varit måna om att hela tiden poängtera att det är 
viktigt att stöd till företagen i första hand går till de små och medelstora 
företagen. Nu visar det sig att en stor del av stödet gått till stora företag. Det 
som är än mer oroväckande är att permitteringsstödet från Tillväxtverket inte 
heller är offentligt. Det saknas alltså transparens. Det här är våra gemensamma 
pengar – pengar som måste användas på ett korrekt sätt och gå till dem som 
verkligen behöver det. 

Den här hanteringen lämnar frågetecken och riskerar också att leda till ökad 
misstro mot myndigheterna.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

 

Avser ministern och regeringen att redovisa vilka företag som har fått krisstöd 
och bidrag under pandemin och vilka summor de fått?

………………………………………

Lorena Delgado Varas (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-25
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 11.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


